

規格

Specifications

型號 Model	ES-HK700P	ES-HK800P
洗衣容量 (公斤) Washing Capacity (kg)	7	8
脫水轉速 (轉 / 分鐘) Spin Speed (rpm)	850	800
能源標籤 HK Energy Efficiency Label	1級 Grade 1	1級 Grade 1
耗電量 (瓦) Energy Consumption (W)	350	400
尺寸 (闊 x 高 x 深) (毫米) Dimensions (W x H x D) (mm)	540 x 930 x 562	540 x 930 x 562
淨重量 (公斤) Net Weight (kg)	31	33
顏色 Color	灰 Grey	灰 Grey
水位 Water Level (高水泵 High Water Pump)		
水位選擇 No. of Selection	8	8
高 (公升) High (L)	38 / 45	38 / 45
中 (公升) Medium (L)	30 / 34	30 / 34
低 (公升) Low (L)	22 / 26	22 / 26
少 (公升) Less (L)	14 / 18	14 / 18
洗滌程序 Wash Programme		
洗衣 Wash	✓	✓
過水 Rinse	✓	✓
脫水 Spin	✓	✓
標準 Normal	✓	✓
自定 Custom	✓	✓
強力 Powerful	✓	✓
纖幼衣物 Delicate	✓	✓
預校 Preset	✓	✓
特點 Feature		
兒童安全鎖 Child Lock	✓	✓
程序記憶 Auto Restart	✓	✓
變速洗衣功能 Washing Speed Setting	✓	✓
提示音開關 Sound Indicator Setting	✓	✓

規格設計如有變更，恕不另行通告。

Design and specifications are subject to change without prior notice.

SHARP

DCH
DCH ELECTRICAL APPLIANCES DIVISION
代理：大昌貿易行有限公司

SHARP

上置式 全自動洗衣機

TOP LOAD AUTOMATIC WASHING MACHINE

ES-HK700P



上置式全自動洗衣機

TOP LOAD AUTOMATIC WASHING MACHINE

多種貼心功能

Various Caring Functions Satisfying Your Needs

變速洗衣功能

Washing Speed Setting



具備4段水流強弱程度調節，針對不同衣物物料及骯髒程度進行水流人工調節，透過變頻洗滌，更有效清洗頑固污垢。

Equipped with 4 level washing speeds, a variety of stubborn stains are completely removed by the adjustment of water speeds.

纖幼衣物護理程序

Delicate



根據纖幼衣物的重量而調節水位高度，從而減低衣物摩擦，避免破壞柔軟衣物裡的纖維，確保纖幼衣物可得到手洗般呵護。

With the weight of clothes, the adjustment of different water level minimizes the clothing damage and shrinkage rate, giving fabrics the proper care while the laundry is starting.

水量調節功能

Water Level Setting



為了同時提升節約用水效益及洗滌效能，洗衣及過水均可設定不同水位，方便調節洗滌劑濃度，確保洗得乾淨，過水徹底。

To improve the water efficiency and washing performance, washing with different water level will help more clean washing and completely rinsing.

4段水流強弱程度

4 Levels of Water Level



標準
NORMAL



強力
POWERFUL



自定
CUSTOM



纖幼衣物
DELICATE



「波浪型」滾筒

Wave Drum



採用「波浪型」滾筒設計，讓衣物在洗衣過程中清潔得更徹底，細小的排水孔可避免勾住衣物纖維，有助保護衣物。

Wave Drum design results in the superior washing performance. The small water exits holes help clean thoroughly and protect the fabric from friction damage during the washing.

提示音開關功能

Sound Indicator Setting



洗衣機設有關閉提示音功能，大大減低洗衣時所發出的聲音，在日間及夜間清洗時可提供寧靜舒適環境。

Washing machine turns off the end buzzer to lower the noise during the laundry, and offer a quiet and peaceful washing time at night.

兒童安全鎖

Child Lock



在洗衣過程中打開上蓋5秒以上，洗衣機將停止工作並發出提示音警告，可避免兒童不慎觸碰而發生意外，讓家長更安心。

If you open the top lid more than 5 seconds during the washing process, washing machine will stop running and sound a buzzer alarm, so as to prevent children from playing the control panel to avoid accident.

預設程序啟動時間

Preset Mode For The Washing Time



自由設置洗衣程序啟動時間，最多長達24小時，配合都市人忙碌生活節拍。

Fit for the busy lifestyles of today's citizens, the preset mode for the washing time is up to 24 hours.

1級能源效益

Grade 1 Energy Level



洗衣機榮獲香港機電署1級能源標籤，可節約用電，減低對環境污染。

Awarded the Grade 1 Energy Label from EMSD, that reduces power consumption and protect the environments.